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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

írásbeli választ igényl ő kérdés

„Tett-e valamit a tárca a betöltetlen háziorvosi praxiso k
megszüntetése érdekében?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani

Dr Székely Tamás
egészségügyi miniszternek .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ez év tavaszán napirend el őtti felszólalásomban vetettem fel az ön egyik
el ődjének többek között azt, hogy több mint 600 kistelepülésen nincsen
egészségügyi alapellátás .

Válaszában az államtitkár elmondta, hogy a probléma detektálása után töb b
intézkedésre is sor kerül . Személyes tapasztalatom, de az ágazat szakma i
szervezetei is meger ősítették, hogy a helyzet nem sokat javult .

A kórházi ellátásban, a betegszállításban bekövetkezett minőségromlás csak
súlyosbítja a helyzetet .

Ezért kérdezem tehát, hogy tett-e valamit a tárca a betöltetlen háziorvos i
praxisok megszüntetése érdekében ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19-én

Dr Turi-Kovács Béla
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